
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE 
L’EUOOT. 
 
 
Dia: 26 de maig de 2010 
Hora: 11-13 hores 
Lloc: Sala de reunions1 TR8 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
2.- Informe de direcció  
3.- Aprovació de les propostes de TFM  
4.- Nova normativa de màster  
5.- Avaluació de professorat 
6.- Temes sobrevinguts 
7.- Precs i preguntes. 
 
ASSISTENTS: 
 
Jose Luís Alvarez   Sotsdirector Cap d’Estudis 
Joan Antó   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Jesus Armengol  Sotsdirector de Política Acadèmica 
Marta Fransoy  Representant de la Junta d’Escola 
Margarita Morillo  Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Ester Guaus   Directora 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Roger Rodrigo  Representant dels estudiants 
Núria Tomàs   Representant de la Junta d’Escola 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Núria Vila   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
S’excusen: 
Núria Lupón   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Teresa Navarro  Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 21-4-10. 
 
2. La Directora comenta que s’ha recordat a tots els coordinadors 
d’assignatures obligatòries de 2n, 3er i 4rt de Grau que han de presentar les 
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guies docents (P i SP), per tal de passar per una propera CAA abans de fer-se  
publiques. 
 
3. El Sotsdirector Acadèmic presenta les propostes de TFM (Annex 1). 
S’aproven les propostes. 
 
4. El Sotsdirector Acadèmic exposa que la matrícula del màster ha de ser 
anual, la qual cosa comporta fer alguns canvis en la normativa de màster i de 
TFM (Annex 2 i 3) i que es pot aprofitar per introduir temes pendents 
(reconeixement recerca) i millorar les mancances detectades. S’acorda que hi 
hagi l’assignatura Recerca Específica per al TFM, amb 15 crèdits. El 
Sotsdirector Acadèmic exposa que amb la normativa actual, el TFM es podia 
matricular abans que assignatures optatives, tot i que el TFM està pensat per al 
final del màster. Es proposa un nou redactat (Annex 3: punt 2 nova normativa), 
el qual s’accepta. El Sotsdirector Acadèmic proposa un nou redactat del punt 3 
sobre generació de propostes de TFM (Annex 3), que s’accepta. Sobre 
l’avaluació i l’estructura de la memòria, el Sotsdirector Acadèmic exposa els 
canvis (Annex 3), que s’accepten.  
 
5. La Directora indica que s’ha d’avaluar a la professora Sonia Triviño, i exposa 
el model d’informe i la valoració que proposa. La CAA dona el vist-i-plau a la 
valoració: Punt 1. D’acord. Punt 2. No correspon.    
 
6. El Sotsdirector Acadèmic exposa que s’ha presentat la renuncia al tribunal 
de TFM d’un dels membres, però que potser s’haurien d’arbitrar quines 
excuses es poden acceptar i qui les ha d’acceptar. Per a aquesta ocasió es 
decideix que sigui el Coordinador de màster qui parli amb la persona afectada 
per intentar solucionar el tema.  
 
7. En J. Antó explica que en la web del màster de Fotònica s’ha exposat un 
resum o ressenya del treball presentat, i que es podria fer també en el màster 
d’Optometria i Ciències de la Visió. La CAA considera positiva la idea i que 
s’estudiarà. 
 
S’aixeca la sessió a les 13h 55m. 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent Vist-i-plau:Ester Guaus 
Secretari  Academic      Directora    
            
Terrassa, 26 de maig de 2010 
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